
Zápisnica zo  zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Oravce, konaného 

dňa 06. 10. 2023 o 19.00 hodine 

 

 
Na zasadnutí OZ boli prítomní: 

1. Ing. Ľubomír Pinka starosta obce 

 

2. Poslanci obecného zastupiteľstva: p. Ján Styk, p. Svetlana Pinková, Bc. Peter Mazúch, 

p. Ivan Pinka, Bc. Vladimír Filipča 
 

3. Ďalší prítomní:  

 

 

K 1. bodu programu OZ: 

 

Starosta obce p. Ing. Ľubomír Pinka privítal prítomných poslancov a zároveň otvoril 

rokovanie obecného zastupiteľstva Oravce. Na zasadnutí bolo prítomných päť poslancov z 5, 

preto bolo konštatované, že obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné. 

K 2. bodu programu OZ:  

 

Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

Do návrhovej komisie starosta obce navrhol p. Svetlanu Pinkovú za predsedkyňu, p. Jána 

Styka za člena komisie. Za overovateľov zápisnice starosta obce určil poslancov Ivana Pinku 

a Bc. Vladimíra Filipču. Za zapisovateľa zápisnice starosta obce určil Bc. Petra Mazúcha.  

Starosta obce dal hlasovať. 
 

Prítomní poslanci (menovite): 

Ján Styk, Bc. Peter Mazúch, Svetlana Pinková, Ivan Pinka, Bc. Vladimír Filipča   
 

Hlasovanie: 
 

HLASOVALI ZA: 5  

( p. Ján Styk, p. Svetlana Pinková, Bc. Peter Mazúch, p. Ivan Pinka, Bc. Vladimír Filipča  )  

 

PROTI : 0         ZDRŽALI SA: 0 

 

K 3. bodu programu OZ:  

 

Schválenie programu rokovania obecného zastupiteľstva 

 
Starosta obce oboznámil prítomných s programom zasadnutia, ktorý bol zverejnený na 

úradnej tabuli a webovom sídle obce.  

Starosta obce dal hlasovať o programe tak, ako bol zverejnený. 

 

Prítomní poslanci (menovite): 

Ján Styk, Bc. Peter Mazúch, Svetlana Pinková, Ivan Pinka, Bc. Vladimír Filipča   
 



Hlasovanie: 
 

HLASOVALI ZA: 5  

( p. Ján Styk, p. Svetlana Pinková, Bc. Peter Mazúch, p. Ivan Pinka, Bc. Vladimír Filipča  )  

 

PROTI : 0         ZDRŽALI SA: 0 

 

K 4. bodu programu OZ: 

 

Kontrola plnenia uznesení zo zasadnutí OZ 

Starosta obce oboznámil prítomných s plnením jednotlivých uznesení. Ide najmä o uznesenie 

z apríla 2022, ktoré je už splnené kde išlo o umiestnenie tabúľ s nápisom vitajte a dovidenia 

na začiatku obce. 

Ďalej uznesenie č. 23/2023 ktoré sa týkalo oplechovania autobusovej zastávky, kde starosta 

informoval prítomných, že oplechovanie je už zrealizované zostal ešte plech na strechu, ktorá 

zatiaľ ešte nezateká, takže sa spraví podľa času a ľudí.   

A uznesenie č. 15/2023 ohľadom brigády na poriadenie KD, ktorá sa zorganizuje nakoniec až 

v priebehu tohto mesiaca.  

Starosta dal hlasovať. 

Prítomní poslanci (menovite): 

Ján Styk, Bc. Peter Mazúch, Svetlana Pinková, Ivan Pinka, Bc. Vladimír Filipča   
 

Hlasovanie: 
 

HLASOVALI ZA: 5  

( p. Ján Styk, p. Svetlana Pinková, Bc. Peter Mazúch, p. Ivan Pinka, Bc. Vladimír Filipča  )  

 

PROTI : 0         ZDRŽALI SA: 0 

 

K 5. bodu programu OZ: 

 

Schválenie správy o plnení úloh KPSS za rok 2022   

Starosta obce oboznámil prítomných poslancov s danou správou. 

Po oboznámení dal starosta hlasovať 

Prítomní poslanci (menovite): 

Ján Styk, Bc. Peter Mazúch, Svetlana Pinková, Ivan Pinka, Bc. Vladimír Filipča   
 

Hlasovanie: 
 

HLASOVALI ZA: 5  

( p. Ján Styk, p. Svetlana Pinková, Bc. Peter Mazúch, p. Ivan Pinka, Bc. Vladimír Filipča  )  

 

PROTI : 0         ZDRŽALI SA: 0 

 

 

 



K 6. bodu programu OZ:  

 

Diskusia 

 

Starosta obce Oravce si zobral by som si slovo ako prvý. Na začiatok spomenul prijatie 

smernice o protispoločenskej činnosti pre obec a samosprávny kraj, ktorá je od 1.7.2023 

povinná. 

 

Ďalej spomenul ponuku na poistenie majetku, ktorú vypracoval pán z Generali. Poznamenal, 

že by skúsil zájsť do komunálnej poisťovne kde je majetok teraz poistený a skúsil by  

aktualizovať danú poistku a uvidíme čo bude výhodnejšie pre nás. 

 

Ďalej starosta upovedomil o tom, že p. Styk by si chcel vysporiadať plot nad ich domom. Ide 

o to, že majú plot na obecnom pozemku a chcú vedieť či je obec ochotná odpredať časť 

pozemku pod plotom, alebo majú plot zbúrať a postaviť nanovo na hranici pozemku.   

Konkrétne schválenie (neschválenie) by zostalo na mesiac december 2023. Predbežne boli za 

odpredaj: Bc. Peter Mazúch, Svetlana Pinková, Ivan Pinka, Bc. Vladimír Filipča ako aj 

starosta obce. Ján Styk sa hlasovania zdržal z dôvodu, že sa jedná o jeho rodinu.  

  

Ďalej spomenul, že v novembri by chcel ak budú financie spraviť posedenie pre seniorov 

v rámci dňa úcty k starším, ďalej by chcel zorganizovať brigádu na ktorej by sa pokosil už asi 

posledný krát cintorín a tak isto by sa mal odviesť aj nafrézovaný asfalt z priestorov družstva 

niekam kam uznáme za vhodné, pretože je tam už dlho navezený. 

 

Taktiež spomenul, že požiadal OÚ o vydanie povolenia na spílenie stromov vedľa 

multifunkčného ihriska a vedľa zvonice. Taktiež bude potrebné zorganizovanie brigády na 

výrub stromov, keďže pôjde o náročnejšie spiľovanie, aby stromy nespadli na ihrisko.   

 

A nakoniec spomenul, že zisťoval cenu za namaľovanie strechy na zvonici v obci, pričom  to 

vychádza okolo 1300€. Chcel by získať dotáciu od VÚC na pokrytie nákladov ak vedia takúto 

dotáciu poskytnúť, realizovalo by sa to budúci rok pretože je to potrebné natrieť.  

 

Starosta oboznámil poslancov obce s aktuálnou finančnou situáciou v obci, kde uviedol, že za 

mesiac august nemá poriadne vyplatenú výplatu, kde si vyplatil o 400 € menej z dôvodu 

nedostatku finančných prostriedkov a menších podielových daní za mesiac august 

a september. Finančné prostriedky boli prioritne použité na splatnosť faktúr a režijných 

nákladov obce. Taktiež musel riešiť STK a EK na obecnom motorovom vozidle, čistenie 

komína v kultúrnom dome, splátku bývalej starostke. 

 

Starosta dal hlasovať. 

Prítomní poslanci (menovite): 

Ján Styk, Bc. Peter Mazúch, Svetlana Pinková, Ivan Pinka, Bc. Vladimír Filipča   
 

Hlasovanie: 
 

HLASOVALI ZA: 5  

( p. Ján Styk, p. Svetlana Pinková, Bc. Peter Mazúch, p. Ivan Pinka, Bc. Vladimír Filipča  )  

 

PROTI : 0         ZDRŽALI SA: 0 

 



 

K 7. bodu programu OZ: 

 

Záver 

 

V závere starosta obce poďakoval prítomným za účasť na štvrtom zasadnutí OZ v ich 

volebnom období aj roku 2023 a ukončil zasadnutie OZ. 

 

 

Zapísal : Bc. Peter Mazúch  

 

Overovatelia zápisnice :       Bc. Vladimír Filipča v.r.         .................................... 

 

                                             Ivan Pinka v.r.                                  ....................................                                                          
 


